

麗豪航天城酒店



特選商務會議優惠

麗豪航天城酒店位於香港國際機場SKYCITY航天城,連接亞洲國際博覽館、11 SKIES、香港國際機場客運大樓及海天客運碼頭,無論是本地或是國際企業,均是舉行會議的理想地方。凡15位或以上預訂,即可享以下優惠,助您運籌帷幄,大展鴻圖!

全日會議優惠:每位港幣738元

其他優惠:

• 以優惠價格享用額外無線寬頻上網服務

半日會議優惠:每位港幣638元

• 以優惠價格享用其他主題茶點或低碳餐單

優惠包括:

- 於特定時間內使用會議廳
- 上午及下午茶點供應(半日會議包含一個咖啡茶點時段)
- 於酒店指定餐廳享用精選午餐
- 連續8小時5G寬頻網絡及Wi-Fi 6上網服務 (只限每人一部流動電子產品)
- 同步影音系統貫穿所有宴會廳
- 提供標準會議文儀用品及會展設施和支援
- · 以優惠價使用內置LED電視墻及LED顯示板

預訂及查詢,請聯絡宴會統籌部。

條款及細則:

- 優惠至2026年12月31日
- 價目須另加一服務費及政府稅(如適用)
- 圖片只供參考
- 受條款及細則約束
- 優惠須提前預訂及視乎供應情況以作最後確認
- 麗豪航天城酒店保留修改上述會議優惠之權利而毋須另行通知

♥ 香港赤鱲角香港國際機場航展道8號



2026年3月31日或之前預訂, 加送一節迎賓茶點

立即預訂







Comprehensive Meeting Packages

Situated in SKYCITY of Hong Kong International Airport and directly connected to AsiaWorld-Expo, 11 SKIES, the Passenger Terminal and SkyPier, Regala Skycity Hotel is an ideal place for both local or international companies toarrange meeting with colleagues. Enjoy below unbeatable privileges by booking with minimum of 15 persons.

Full Day Meeting Package: HK\$738 per person

Half Day Meeting Package: HK\$638 per person

Privileges:

- Complimentary use of meeting venue at a specified period
- Morning and afternoon coffee breaks with assorted refreshment (1 coffee break with refreshment for half day meeting package)
- · Meeting luncheon at designated restaurant
- · Complimentary 5G & Wi-Fi 6 broadband internet connection for consecutive 8 hours (one device per person)
- Synchronized AV system interlinking all meeting venues
- · Complimentary use of meeting stationery, standard audio, visual and lighting equipment.
- · Discounted price on usage of built-in LED walls and vertical LED panels

Other Privileges:

- Additional wireless internet connection at a special rate
- · Low Carbon Menu and Theme Coffee Break. Menu at a special rate



Complimentary welcome coffee session for bookings made on or before 31 March 2026

For reservations and further information, please contact Events Sales Team

+852 3556 3233



ed@skycity.regala-hotels.com

Terms and Conditions:

- · Offers are valid until 31 December 2026
- Prices are subject to 10% service charge and prevailing government tax (if applicable)
- · Photos are for reference only
- Terms and conditions apply
- Reservation must be made in advance and is subject to availability and final confirmation
- Regala Skycity Hotel reserves to change the offerwithout prior notic

🔾 8 Airport Expo Boulevard, Hong Kong International Airport, Chek Lap Kok, Hong Kong

Book Now

